
Protokół  41/ 2004 
Z posiedzenia Komisji Kultury, Sportu i Turystyki w dniu 23.01.2004r.

W posiedzeniu udział wzięli:
A/ czterech członków komisji. Nieobecna Ewa Kuklińska.

Porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie protokółu z poprzedniego posiedzenia.
3. Zatwierdzenie porządku obrad.
4. Sprawozdanie z działalności Komisji za 2003r.
5. Opiniowanie projektów uchwał.

Przebieg posiedzenia:

Ad 1- 3

Po  stwierdzeniu  prawomocności  obrad  Komisja  jednogłośnie  przyjęła
protokół z poprzedniego posiedzenia.

Ad 4

Przewodnicząca  przedstawiła  projekt  sprawozdania  z  działalności
Komisji za 2003r. Po nieznacznych poprawkach sprawozdanie zostało przyjęte.

Ad 5 Opinia projektów uchwał:

a/ w  sprawie  likwidacji  środka  specjalnego  jednostek  budżetowych  –
Komisja wnioskuje o pozostawienie środka specjalnego w poszczególnych
szkołach i odrzucić uchwałę o likwidacji tego środka,
b/ w sprawie podatku od środków transportu – zgodnie z obowiązującymi,
najnowszymi  przepisami  w  sprawie  środków  transportowych  Komisja
wnioskuje o zdjęcie uchwały z obrad Rady Gminy,
c/ w sprawie ustalenia diet radnych – Komisja pozostawia decyzję każdemu
z członków indywidualnie.

                                                      Protokółował:
                                                                                         Krzysztof Olech

 



SPRAWOZDANIE  Z  DZIAŁALNOŚCI 
KOMISJI OŚWIATY, SPORTU I TURYSTYKI  ZA 2003 ROK

Komisja  w roku  2003  odbyła  35  spotkań,  uczestniczyła  w 11  sesjach
Rady Gminy.
Praca  Komisji  opierała  się  na  planie,  którego  konstrukcja  wyodrębniła
dziedziny wchodzące w skład nazwy komisji, a więc: kulturę, oświatę, sport i
turystykę.
W zakresie  kultury  komisja  uczestniczyła  w  spotkaniu  w  GOK w Dębnicy
Kaszubskiej, poznała bazę GOK, analizowała środki wydatkowane na kulturę. 
W wyniku spotkań p. E. Kuklińskiej i poparciem pozostałych członków Komisji
poczyniono starania aby reaktywować świetlicę wiejską w Motarzynie.

W  dziedzinie  oświaty  Komisja  zapoznała  się  z  funkcjonowaniem
placówek  oświatowych  na  terenie  gminy.  Członkowie  Komisji  odwiedzili
wszystkie  placówki  szkolne.  Aktywnie  włączono  się  do  dyskusji  i  działań
zmierzających  do  utworzenia  nowej  sieci  szkół,  uczestniczyliśmy  także  w
spotkaniach wiejskich.
Zgodnie z planem pracy członkowie Komisji opiniowali projekty organizacyjne
szkół, zatrudnianie nauczycieli i obsługi, dowozu dzieci do szkół, organizacją
czasu wolnego dzieci i młodzieży w okresie ferii szkolnych oraz wykorzystanie
środków budżetowych na ten cel.
W  zakresie  sportu  odbyły  się  dwa  spotkania  z  przedstawicielami  klubów
sportowych,  którzy  scharakteryzowali   pracę  swoich  klubów.  Rozpatrywano
także podział środków na sport.
Pan Krzysztof Olech przy poparciu pozostałych członków Komisji zainicjował
wspólne zawody sportowe klubów gminnych. Pierwszy turniej o Puchar Wójta i
Przewodniczącej Rady odbył się w grudniu.

Informację o turystyce  na terenie gminy Komisja uzyskała od dyr. GOK
(istnieje turystyka zorganizowana i niezorganizowana, agroturystyka).
Zapoznano  się  z  pracą Gminnego  Centrum Informacji  Turystycznej.  Katalog
informacji  Turystycznej  o  Gminie  Dębnica  Kaszubska  wydany jest  z  innymi
gminami  powiatu  słupskiego  (brak  środków  finansowych  na  samodzielne
wydanie).

Ponadto  członkowie  Komisji  spotkali  się  z  Kierownikiem  Ośrodka
Pomocy  Społecznej,  Komendantem  Gminnym  OSP,  Kierownikiem  ZGK,
Kierownikiem  Ośrodka  Zdrowia  w  Dębnicy  Kaszubskiej,  Przewodniczącym
Gminnej  Komisji  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych,  Komendantem
Posterunku  Policji  w  Dębnicy  Kaszubskiej.  Spotkania  dotyczyły
funkcjonowania tych jednostek w Gminie.

W wyniku swojej działalności Komisja wysunęła szereg wniosków. Do
ważniejszych zrealizowanych wniosków należą:

1. Reorganizacja struktury oświatowej na terenie gminy.



2. Adaptacja garaży w Szkole Podstawowej w Dębnicy Kaszubskiej na izby
lekcyjne.

3. Prawidłowo rozwiązany problem dowozu dzieci i młodzieży do szkół.
Niepokój budzą sprawy, które nie zostały rozwiązane, a znalazły swój wyraz w
uwagach i wnioskach Komisji, należą do nich:

1. Godziny  nadliczbowe  dyrektorów  szkół  –  rażącym  przykładem  jest
Szkoła Podstawowa w Dębnicy Kszubskiej,

2. Nieregulowane  sprawy  najmu  pomieszczeń  szkolnych  z  ajentem
prowadzącym dożywianie dzieci,

3. Brak środka transportu do przewozu małej liczby dzieci (Nysa lub inny)
w Szkole Podstawowej w Dębnicy Kaszubskiej,

4. Nieuregulowana  sprawa  formalnego  przekazania  świetlic  wiejskich  w
Żarkowie, Mielnie, Kotowie, Borzęcinie, Gałęzowie.

W bieżącym roku Komisja będzie ponownie wracać do nierozwiązanych spraw
i szukać możliwości ich rozwiązania.


